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Vragen van het lid Gijs van Dijk (PvdA) aan de Minister van Economische 
Zaken en Klimaat over een Noodfonds voor de Waddeneilanden (ingezonden 
6 mei 2020). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het initiatief van de provincies Noord-Holland en 
Friesland om een Noodfonds Waddeneilanden op te richten?1 

Vraag 2
Ziet u ook dat de economie van de Waddeneilanden extra hard getroffen 
wordt, omdat het toerisme nagenoeg stil ligt? Deelt u de mening dat de 
Wadden extra hulp verdienen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Bent u bereid een noodfonds voor de Wadden in het leven te roepen om 
banen op de Wadden te behouden? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat een noodfonds zich ook zou moeten richten op 
investeringen in de toekomst van de Wadden, zoals schone natuur, het 
landschap, verbindingen en daarmee samenhangend toerisme? Deelt u de 
opvatting dat dit ook kansen biedt om de economie te stimuleren? Zo nee, 
waarom niet?

1 https://www.noordholland.nl/Actueel/Archief/2020/April_2020/
Mogelijk_noodfonds_voor_ondernemers_van_Waddeneilanden
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